

INTERNATIONAL 9 KNIGHTS RIDERS CHARITY COUNCIL

GO L G GONATION UP TO RM98 RM98 FREE RIDER MEMBER FREE RIDER MEMBER

WELCOME TO JOIN OUR CHARITY TEAM!

欢迎加入我们教育公益团队!

9骑士精神

KNIGHTS RIDERS'S SPIRITS



信者,引申方向,无所不成 Believers, set target and move forward, everything is possible



孝者,天道应合,无所不顺 Filial Piety, the way of ha<u>rmony, and don't</u>

disobedient

FILIAL



仁者,天下归心,无所不敌 The benevolent, reduction to centre of heart, everything is invincible

BENEVOLENT



爱者,万物动源,无所不克 The lover, the source of everything, omnipotent

LOVE



智者,阴阳变势,无所不通 The wise, yin and yang exchange, omnipotent

WISDOM



勇者,进退无怯,无所不及 Hero, advances and retreats without fear, omnipotent

COURAGE



忠者,正立宫心,无所不为 Loyalty, upright, trying to be portal

LOYALTY



义者,正气凛然,无所不敬 The righteous, righteous and awe-inspiring

JUSTICE



忍者,海纳百川,无所不至 Ninja, belief of people-oriented, win-win integrity and accepting cultural diversity

*T#XI APOU

关于我们 ABOUT US

国际9骑士议会是一个连接超级摩托 车骑手、豪华车主以及世界各地的爱 好者,以便在世界各地交流和开展慈 善活动的组织。

INTERNATIONAL 9 KNIGHTS RIDERS

CHARITY COUNCIL is an organization that connects superbike riders, luxury car owners, and enthusiasts worldwide to communicate and conduct charitable activities worldwide.





国家权威 GMKP 防伪身份认证 IDENTITY ANTI-COUNTERFEITING CERTIFY

马来西亚GMKP认证以【金典/Golden】,【极品/Musang】,【唯一/King】,【权威/Practice】,特有元素组合命名的GMKP权威认证,代表着认证金典,认证极品,认证唯一,认证权威的意义。国家猫山王认证研究议会,研发了三种权威的认证科技,运用区块链技术推动了三种不同的认证促进了认证行业的发展,科技的防伪技术,追溯技术,认证技术,回馈科技、区块链科技是是三种权威认证的专有特点,【国家猫山王榴莲正品权威防伪认证】认证代号GMKP-600000(【国家金典优质正品权威认证】认证代号GMKP-000000A,【国家消费回馈防伪认证】【新KP-900000。GMKP权威认证提供产品拥有者,使用者,和消费者的多方沟通桥梁,防止假冒,防止信息不对称,杜绝不负责任的售后服务。

GMKP is represented by (Golden] [Musang] [King I (Practice), the GMKP authoritative certification named after the unique combination of elements, representing the meaning of the golden code of certification, the best certification, the only certification, and the certification authority. The National Musang King Certification Research Council has developed three authoritative certification technologies, using blockchain technology to promote three different certifications and promote the development of the certification industry, anti-counterfeiting technology, traceability technology, certification technology, and district. Blockchain technology is the exclusive feature of three authoritative certifications, [Musang King Authentic Certification] certification code GMKP-60000, [GMKP Quality Certification] certification code GMKP-000000A, [GMKP Rebate System Qualification] GMKP-900000. GMKP authoritative certification provides a multiparty communication bridge between product owners, users and consumers to prevent counterfeiting, prevent information asymmetry, and eliminate irresponsible after-sales service.



HARLEY DAVIDSON

9骑士鞍马提车 【杜卡迪限量版】

9 RIDERS SADDLE HORSE DUCATI LIMITED EDITION (MALAYSIA 1/1 WORLD 1/50)



颁发【9骑士助学基金】

9 KNIGHTS SCHOLARSHIP FUND AWARD



9骑士精神【信,孝,仁,爱,智,勇,忠,义,忍】文化传承培训营 9 KNIGHT SPIRIT [FAITH, FILIAL, BENEVOLENCE, LOVE, WISDOM, COURAGE, LOYALTY, JUSTICE, TOLERANCE] CULTURAL INHERITANCE TRAINING CAMP



9骑士坐骑联盟【豪华/超跑】车队出行 SADDLE HORSE TEAM (LUXURY/SUPERCAR) ESCORT TEAM



9骑士坐骑联盟【重型机车】骑队出行 SADDLE HORSE TEAM (SUPERBIKES) ESCORT TEAM

【骑士会员】 KNIGHT MEMBER





获得申请9骑士 【护送车队】 参与指定活动

Obtain application for 9 knights [Escort Team] to participate in designated activities

可参与组织出行 与聚会活动

Participate in organization activities & travelling

提供个人训练, 以提高驾驶技能 和骑行

Personal Trainina to improve driving skills and ridina.



引荐所属关系 参与获得【9骑士助学基金】

Refer your affiliation to participate in the [9 Knights Scholarship Fund]



提供会员资源网络的平台, 参与九骑士精神修炼, 会员培训露营

Provide a platform for members resource network, participate in the spiritual practice of the 9 Riders and provide member training camping



提供会员身份防伪 科技服务, 认证会员名片, 会员身份的真实性

Provide membership anti-counterfeiting technology services, certify membership cards and the authenticity of membership

9骑士会员专属 **9 RIDERS MEMBER EXCLUSIVE**

- *** 会员福利将根据会员级别而取得 *** Membership benefits will be earned based on membership level
- 会员聚会
- Member Gathering 会员专属活动 Member Exclusive Activities
- 婚礼车队/礼宾车队活动 Wedding & Concierge Escort Team
- 出游旅行活动
- **RIDER Travelling Activities**
- 专题讲座 Special Lesson Seminars

HARLEY-DAVIDSON

政府部门拜访 Government Department Visit

- 9 骑士教育慈善公益活动 9 RIDERS Educational Charity & **Public Welfare Activities**
- 9骑士精神代表认证 9 RIDERS Spirit Certified
- 9 骑士文化推广活动 9 RIDERS Cultural Promotion Activities
- 9 骑士商业联盟每周研讨会 9 RIDERS Business Alliance Weekly Seminar
- 9 骑士精英班 9 RIDERS Elite Class

- 骑士大使团契
- Fellowship of Knights Ambassadors
- 骑士大使高净值企业管理研讨会 Knight Ambassador High Net Worth Business Management Seminar
- 骑士大使商务及企业家精英班 Knight Ambassador Business & Entrepreneur Elite Class
- 大学专业认证课程 University Professional Certified Course
- 大学与企业家联盟拜访 University & Entrepreneur Alliance Visit



DONATION UP TO

RIDER MEMBER



9骑士坐骑会 (车牌号 NO.9 / NO.99 / NO.999) SADDLE HORSE CLUB (PLATE NO.9 / NO.99 / NO.999)





9骑士坐骑联盟 (豪华/超跑 & 重型机车) SADDLE HORSE TEAM (LUXURY/SUPERCAR & SUPERBIKE)